SADDLEBACK NOTES

DREAMING THE FUTURE GOD WANTS FOR YOU

Time to Dream / Open Doors Campaign – Week 1 Rick Warren March 8, 2020

WHAT IS A SADDLEBACK SPIRITUAL GROWTH CAMPAIGN?

A concentrated 40-day spiritual boost to your life that we commit to doing together using multiple learning styles to equip & energize us for our future!

"God can do anything - far more than you could ever imagine or guess or request or dream in your wildest dreams! He does it not by pushing us around but by working gently within us."

- Ephesians 3:20 (The Message)

12 REASONS I MUST KNOW GOD'S DREAM FOR MY LIFE!

1.	GOD GAVE ME THETO DREAM. God: "Let us make human beings in our image and likeness." - Genesis 1:26
2.	WITHOUT A DREAM I'M DYING. "Where there is no vision, the people perish." - Proverbs 29:18 (KJV)
3.	EVERYTHING WITH A DREAM. "I pray that your hearts will be flooded with light so that you can see something of the future that God has called you to share!" - Ephesians 1:18 (LB)
4.	DREAMS SHOWS WHAT GOD WANTS TO DO THROUGH ME. Joseph told Pharaoh: "God has given you two dreams to <u>let you know</u> what he has definitely decided to do AND that he WILL do it in your future." - Genesis 41:32
5.	MY DREAMSME. Jesus: "Your eye is the light for your body. <u>If your vision is good</u> , your whole body will be full of light. But <u>if your vision is evil</u> , your whole life will be full of darkness." - Matthew 6:22–23
6.	A DREAM KEEPS ME GROWING. Paul: "I know that I am not yet what God wants me to be. I haven't reached that goal, but I keep moving toward it to make it mine because Christ made me and saved me for this. I know that I haven't yet reached my goal, but there's one thing I always do. Forgetting the past and straining toward what is ahead, I

SADDLEBACK NOTES

7.	A DREAM	FOCUSES	MY ENERGY.
----	---------	----------------	------------

"I run straight to the goal with purpose in every step	. I fight to win. I'm not like
some boxer punching the air or playing around."	- 1 Corinthians 9:26 (LB)

8.	A DREAM	MY FAITH.

"According to your faith will it be done to you."

- Matthew 9:29

9. A DREAM KEEPS ME GOING IN TOUGH TIMES.

Job: "I do not have the strength to endure. I do not have a goal that encourages me to carry on." - Job 6:11 (NLT)

A GREAT DREAM INSPIRES OTHERS TO DREAM.

"If your goals are good, you will be respected."

- Proverbs 11:27 (TEV)

11. MY WILL BE REWARDED IN HEAVEN. "All athletes practice strict self-control. They do it to win a prize that will fade - 1 Corinthians 9:25 (NLT) away, but we do it for an eternal prize."

12. GOD-GIVEN DREAMS ARE A GIFT OF THE HOLY SPIRIT.

GOD: "In the last days I will pour out my Spirit on ALL people. Your SONS and DAUGHTERS will proclaim my message. Your YOUNG men will see VISIONS and your OLD men will DREAM DREAMS. Yes, on ALL my servants, both MEN and WOMEN, I will pour out my Spirit in those days and they will proclaim my message!" - Acts 2:17-18

WHAT TO DO IN WEEK #1 OF TIME TO DREAM

- 1. Each day read the devotional in OPEN DOORS for March 8-14
- 2. In your TTD Small Group: Watch & discuss video lesson #1 "The 1st Open Door: The Door to A New You!"
- 3. Memorize this promise:

Saddleback.hk

"I have set before you an Open Door that no one can shut!" - Revelation 3:8

Next Weekend:

How Do I Know When A Dream is From God?

1. capacity 2. starts 3. define 4. stretches 5. self-discipline

spiritually mature should think this same way."

keep my eyes focused on the goal so that I may one day win the prize that God has called me to receive through Christ in the life above. All of you who are

- Philippians 3:12-15

SADDLEBACK NOTES

夢想上帝為你而設的未來

「敢夢敢想:信靠上帝為你開啟生命之門」屬靈運動 - 第一週 Rick Warren March 8, 2020

馬鞍峰教會的屬靈成長運動是甚麼?

在 40 天內,集中提升你的屬靈生命,我們致力於攜手採用多種學習方 式,為我們的未來而裝備和激發自己。

"上帝能夠成就任何事,遠超你在最大膽的夢想中所能想像、估計或要 求的。他不是藉著擺佈我們,而是在我們內心溫柔地動工。"

- 以弗所書 3:20 (信息本意譯)

你必須知道上帝給你的人生夢想的 12 個理由!

1.	上帝給予我夢想的
2.	沒有夢想,我就失去生氣 "沒有願景,民眾就肆無忌憚。" - 箴言 29:18 (KJV 意譯)
3.	一切從一個夢想
4.	夢想顯明上帝期望透過我去成就的 約瑟告訴法老:"上帝給了你兩個夢,讓你知道他決意要做甚麼,而他必會在 你的未來成就。" - 創世記 41:32 (意譯)
5.	我的夢想
6.	夢想讓我繼續成長

保羅:"我知道我尚未達成上帝對我的心意,我尚未達到那目標,但我一直朝

着它前進,去實現這夢想,因為基督創造了我,並為此拯救了我。我知道我尚

未達成目標,但我總會做一件事,這一件事,忘記過去,奮力向前。我定睛於 目標,好讓我終有一天會贏得獎賞,就是上帝呼召我要藉著基督,在天上生命

SADDLEBACK NOTES

7. 夢想集中我的精力

"我直奔目標,每一步都帶著目的,我為取勝而戰。我不像那些向空氣揮拳的 拳擊手,輕率玩鬧,我不是在練習拳擊。" - 哥林多前書 9:26 (LB 意譯)

8. 夢想 我的信心

"因着你們的信心,你們所求的必會實現。" - 馬太福音 9:29 (新普及譯本)

9. 夢想使我在艱難的時刻繼續前行

約伯: "然而我沒有力量再堅持下去了,我失去了活下去的理由。" - 約伯記 6:11 (新普及譯本)

10. 遠大的夢想能激勵別人去夢想

"如果你的目標是美善的,你會備受敬重。" - 箴言 11:27 (TEV 意譯)

11. 我的 將會在天堂裏得到獎賞

"所有運動員都要受嚴格的訓練,他們這樣做,只為贏得那會日漸失色的獎 賞,但我們這樣做,是為了永恆的獎賞。" - 哥林多前書 9:25 (新普及譯本)

12. 上帝給予的夢想是聖靈的恩賜

"在末後的日子,將是這樣:我要把我的靈澆灌在所有人身上,你們的兒女要 *説預言,你們的年輕人要見異象,你們的老年人要做異夢。在那些日子,我甚* 至要把我的靈澆灌在我的僕人和婢女身上,他們要說預言。"

- 使徒行傳 2:17-18 (新漢語譯本)

「敢夢敢想」第一週要做甚麼?

- 1. 在3月8-14日期間,每天閱讀靈修內容。
- 2. 在你「敢夢敢想」的小組時間:觀看並討論第一節錄影課程 「第一道敞開的門:通向全新的你的大門」
- 3. 背誦這應許:

"我為你開了一扇門,這門沒有人能夠關上。" - 啟示錄 3:8 (新普及譯本)

下週主題:

我如何知道這夢想來自上帝?

1. 能力 2. 開始 3. 定義 4. 擴張 5. 自律

Saddleback.hk

facebook.com/saddlebackhongkong | contact@saddleback.hk

所得的獎賞,你們靈命成熟的人都應該有這樣的想法。"

- 腓立比書 3:12-15 (意譯)